
THE HEALTH SERVICES INSURANCE ACT
(C.C.S.M. c. H35)

**Personal Care Services Insurance and
Administration Regulation, amendment**

Regulation 57/2000
Registered May 15, 2000

Manitoba Regulation 52/93 amended

1 The *Personal Care Services Insurance and Administration Regulation, Manitoba Regulation 52/93, is amended by this regulation.*

2 The following is added after subsection 6.1(3):

Reduction for Public Trustee clients

6.1(3.1) If an insured person is required to pay service fees to the Public Trustee because the Public Trustee is the person's committee or substitute decision-maker for property, the amount of the reduction in the authorized charge under this section is to be adjusted as follows:

1. If the insured person's net income is between \$11,899.02 and \$24,863.73, that income is to be reduced by 5.66038% for the purpose of calculating the reduction under subsection (1) or (2).
2. If the insured person has a spouse who resides outside of a health facility and the spouses' combined net income is between \$32,012.02 and \$44,976.73, that income is, for the purpose of calculating the reduction under subsection (3), to be reduced by an amount equal to 5.66038% of the combined net income minus \$20,113.

LOI SUR L'ASSURANCE-MALADIE
(c. H35 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur
l'assurance relative aux services de soins
personnels et l'administration des foyers de
soins personnels**

Règlement 57/2000
Date d'enregistrement : le 15 mai 2000

Modification du R.M. 52/93

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur l'assurance relative aux services de soins personnels et l'administration des foyers de soins personnels, R.M. 52/93.*

2 Il est ajouté, après le paragraphe 6.1(3), ce qui suit :

**Réduction pour les personnes sous la tutelle du
curateur public**

6.1(3.1) Lorsque l'assuré est tenu de payer des frais de service au curateur public du fait que ce dernier est son curateur ou son subrogé à l'égard des biens, le montant de la réduction des frais admissibles que prévoit le présent article est rajusté comme suit :

1. Aux fins du calcul de la réduction que prévoit le paragraphe (1) ou (2), le revenu net de l'assuré est réduit de 5,66038 % s'il se situe entre 11 899,02 \$ et 24 863,73 \$.
2. Si le revenu net combiné de l'assuré et de son conjoint se situe entre 32 012,02 \$ et 44 976,73 \$, et que le conjoint réside en dehors d'un établissement de santé, le revenu est, aux fins du calcul de la réduction que prévoit le paragraphe (3), réduit d'un montant équivalent à 5,66038 % du revenu net combiné, duquel ont été retranchés 20 113 \$.

Coming into force

3 This regulation is deemed to have come into force on August 1, 1999.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement s'applique à compter du 1^{er} août 1999.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba